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Város Képviselő -testülete  
Közművelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság 

2051 Biatorbágy, Baross Gábor utca 2/a. • Telefon: 06 23 310-174 • Fax: 06 23 310-135 

E-mail: kisb@biatorbagy.hu • www.biatorbagy.hu Iktatószám: T-101-3/2012. 

 

 

EGYSZERŰSÍTETT JEGYZŐKÖNYV 

Készült: Biatorbágy Város Képviselő-testülete Közművelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság 
2012. február 14-én, 13:00 órakor, a Városházán megtartott üléséről. 

Jelen vannak:  Varga László a bizottság elnöke  
Bodnár Lajos bizottsági tag 
Barabás József bizottsági tag  
Fekete Péter bizottsági tag 
Kosáry János bizottsági tag 
Dr. Cserniczky Tamás, Viadukt SE delegáltja 
Dr. Kovács András, jegyző 
Dr. Révész Zoltán, aljegyző 
Szakadáti László alpolgármester 
Mester László, kommunikációs referens 
Jámbor Imre Faluház, igazgató 
Kovácsháziné Katona Zsuzsanna, Faluház igazgatóhelyettes 
Tóth Attila Családsegítő Központ, intézményvezető 
Kiss Ildikó Titkárság, jegyzőkönyvvezető 

 
 

Varga László: Köszöntötte a jelenlévőket. Megállapította, hogy a bizottság határozatképes 
5 jelenlévő taggal. A kiküldött napirend 2-es, 3-as és 5-ös napirendi pontokat a márciusi 
bizottsági ülésen javasolja megtárgyalni.  

A bizottság 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
napirendet fogadta el: 
Napirend 

1) Biatorbágy Város Önkormányzata 2012. évi költségvetéséről 

2) 2012. évi búcsúk szervezésével összefüggő kérdésekről 

3) A 2012. évi januári-februári rendezvények értékelése 

4) A 2012. évi márciusi rendezvények előkészítéséről 

5) Tájékoztató a civil szervezetek 2011. évi támogatásának elszámolásáról 

6) A Filmhíradó Mozgóképműhely Kft. ajánlatáról 
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1) Biatorbágy Város Önkormányzata 2012. évi költségvetéséről 

Dr. Kovács András: 2012. február 8. napján polgármester úr informális képviselő- testületi 
ülést tartott a bizottsági tagok és intézményvezetők részvételével annak kapcsán, hogy a 
résztvevők Biatorbágy Város Önkormányzatának 2012. évi költségvetés tervezetében 
szereplő kb. 200 millió forintos hiány kiküszöbölésére tegyenek javaslatot. A hiány 
megszüntetésére beérkezett javaslatokat tartalmazó intézményvezetőkkel egyeztetett anyag 
került most a bizottságok elé megtárgyalásra. 
 
Dr. Cserniczky Tamás: Kéri, hogy az önkormányzat a Kolozsvári Sportpályán a futópálya 
megoldásának költségét 35 millió forinttal biztosítsa. A Viadukt Sport Egyesület pályázaton 
közel 200 millió forint támogatási lehetőséget nyert el a tavaly életbe lépett új sporttörvény 
alapján, de a műanyag borítású futópálya ennek részeként nem nyert támogatást. A pálya 
fejlesztése, de különösen a műfüves nagy pálya megvalósítása a futópálya megépítése nélkül 
problémás. Télen a sárfelhordás, nyáron a por rontaná az új műfüves pálya minőségét.  
 
Varga László: Nem támogatja újabb beruházás csupán részbeni megvalósítását. Ilyenekre 
bőven akadt példa az elmúlt évtizedben. A futópályát az egyéb beruházásokkal együtt tartja 
megvalósítandónak. 
 
Fekete Péter: Javasolja, hogy kerüljön be a költségvetésbe a Torbágyi Katolikus Templom 
oltár-felújításra vonatkozó pályázati önrész, körülbelül 4 millió forint biztosítása. Emellett a 
biai országzászló felújítására 1, 5 millió forintot javasol a költségvetésben biztosítani. 
 
Jámbor Imre: A Faluház költségvetése 15 millió forinttal csökkent. A csökkentett tételekre 
készített javaslatot. Ez kiosztásra került most. Tíz millió forinttal a rendezvénykeret és 5 
millió forint az egyéb források terhére került csökkentésre. Hozzávetőleges kimutatást 
készített az ingyenes teremhasználatról is. 
 
Bodnár Lajos: Javasolja, hogy a Faluház termeinek díjmentes (és nyitvatartási időn túli) 
igénybe vételéről készüljön részletes kimutatás, illetve szabályzat a bizottság következő 
ülésére.  
 
Tóth Attila: Csökkentő tétel lett az intézmény költségvetésében az ifjúságsegítés, ennek a 
feladatnak az ellátására megoldási lehetőségek kidolgozását kéri. 
 
Varga László: A Faluház által benyújtott – a csökkenett összegekhez párosított 
programszűkítést tartalmazó – kimutatás több tételét is elfogadhatatlannak tartja. 
Javasolja, hogy a Faluház új műsor-struktúrájának kidolgozása és a közönségszervezés 
rendszerének sürgős átalakítása kezdődjön el a Faluház részéről. Fontosnak tartja, hogy az 
ifjúságsegítés feladata egy intézmények/szervezetek közötti koordinációs, együttműködési 
rendszeren keresztül valósuljon meg.  
 
Fekete Péter: Javasolja, hogy az európai uniós pályázatok önrésze terhére hitelfelvétellel 
biztosítsa az önkormányzat a forrásokat, a hitelfelvételi korlát és a jogszabályok figyelembe 
vételével. 
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Dr. Kovács András: Nem javasolja a hitel-felvételt. Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy 
minden hitelfelvétellel az új iskola építéséhez szükséges hitel-felvételiforrás csökkenhet. 
 
Jámbor Imre: Kéri, hogy a Faluház és Karikó János Könyvtár költségvetése az előzetesen 
egyeztetett (-15 millió forinton) összegen túl, melyet a mostani költségvetés tervezet 
tartalmaz, további összegekkel ne csökkenjen.  
 
 
Czuczor Orsolya: A költségvetés tervezet csak az egyeztetett összegeket tartalmazza. Nincs 
benne a Faluház és Karikó János Könyvtár részére további forráselvonás. 
 
A bizottság – 4 igen, 1 tartózkodás (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) – 
szavazással támogatja a torbágyi katolikus templom oltár-felújítás pályázatának önrész 
biztosítását kb. 4 millió forinttal. 
 
A bizottság – 4 igen, 1 nem – szavazással (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
Kolozsvári úti sportpályán futópálya megvalósítását 35 millió forint összeggel támogatja. 
 
A bizottság – 3 igen, 1 nem 1 tartózkodás – szavazással (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) támogatja a biai országzászló helyreállítását a Szentháromság téren 1, 5 millió 
forint biztosításával. 
 
A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
támogatja az európai uniós pályázatok önrészére felvehető – hitelkorlát figyelembevételével-
történő hitelfelvételt. 
 
A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a fenti 
módosításokkal együtt elfogadásra javasolja Biatorbágy Város Önkormányzata 2012. évi 
költségvetését. 
 
A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
javasolja, hogy a Faluházban lévő ingyenes teremhasználatra készüljön részletes kimutatás, 
valamint egy új műsor-struktúra és közönség-szervezés kerüljön kialakításra. 
 
A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
támogatja a Családsegítő Központ ifjúságsegítés kötelezően ellátandó feladatrészének 
megoldására javaslatok kidolgozását. 
 
2) 2012. évi búcsúk szervezésével összefüggő kérdésekről 

A nepirend tárgyalása során helyszínjavaslatként a biai plébániakert, valamint a torbágyi 
Dózsa Gy. út menti zöld terület (esetleg a Kodály tér) merült fel, ám mivel ezek a 
rendezvények nem önkormányzati szervezésű események – de az önkormányzat 
mindenképpen azok sikeres és problémamentes megtartásában érdekelt – a szervezőkkel, 
lebonyolítókkal való konzultáció indokolt. 
 
A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
javasolja, hogy a polgármester az egyházak képviselőivel, a Biatorbágy Önkéntes Tűzoltó 
Egyesületének elnökével egyeztessen a búcsúk szervezésének lehetőségeiről 2012. március 
15-ig. Az egyeztetésre a bizottság tagjai is kapjanak meghívást. 
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Barabás József a torbágyi katolikus búcsú szervezésével kapcsolatos egyházi felvetést 
vállalta. 
 
Bodnár Lajos a biai katolikus búcsú szervezésével kapcsolatos egyházi felvetést vállalta. 
 
 
3) A 2012. évi januári-februári rendezvények értékelése 

a) Magyar Kultúra Napja 

b) Falu disznótora 

A bizottság a napirendről a szóbeli tájékoztatást meghallgatta, megvitatta és értékelte. A 
bizottság elnöke megköszönte a Faluház igazgatójának szóbeli tájékoztatóját. 
 

4) A 2012. évi márciusi rendezvények előkészítéséről 

a) Március 15-i városi ünnepség 
A bizottság a napirendről szóló tájékoztatót meghallgatta, és tudomásul vette. A bizottság 
elnöke megköszönte a Faluház igazgatójának szóbeli tájékoztatóját. 
 
5) Tájékoztató a civil szervezetek 2011. évi támogatásának elszámolásáról 

A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) kéri, 
hogy a beérkezett számlák és elszámolások újbóli pontos áttekintését követően a hivatal 
levélben szólítsa fel azokat a civil szervezeteket, akik nem tettek eleget elszámolási 
kötelezettségüknek, hogy 2012. február 22-ig azt pótolják.  
 
 
6) A Filmhíradó Mozgóképműhely Kft. ajánlatáról 

A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
köszöni a Filmhíradó Mozgóképműhely Kft. ajánlatát, de az együttműködési megállapodás 
megkötését nem támogatja. 
 
Varga László a bizottság tagjainak a munkát megköszönte, az ülést 1740-kor bezárta. 
 

Biatorbágy, 2012. február 15.  

 

 
Varga László 

bizottsági elnök 
 
 
 
 


